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Referat 
Emne: Referat fra ordinært bestyrelsesmøde d. 11-12-2012 

 

Formål med mødet:  

 

Mødeleder: Formand 

Referent: Michael Boeggild / Thomas Mantzius 
 

Dato: 11-12-2012 

Varighed: 2,5 timer 

 

Tilstedeværende:  

Thomas Mantzius 

Bent Ehlers 

Michael Boeggild 

Frits Lauritzen 

Kasper Jørgensen 

 

 

Fraværende:  

Lars Jørgensen 

Leon Hulstroem 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

1. Nyt fra Kasserer 

 

Kontigent 

 

 

 

Svingkran aftale 2013 

 

 

 

 

 

 

 

Fælles 

administrations 

system med andre 

klubber under DS 

 

 

2. Nyt fra Formanden 

 

 

 

Dør ud mod terrassen 

lukker dårligt 

 

 

3. Forsikringer 

 

 

 

 

 

 

Der overvejes en mindre kontinent 

stigning 

 

 

Den varslede stigning på 5% fra A.m.b.a 

overføres direkte til brugerne, således at 

priser vil være sammenligende med 

A.m.b.a. 

 

Thomas Mantzius for underskrevet 

kontrakten hos A.m.b.a 

 

Der er intet på nuværende tidspunkt, 

Bent holder dog øje med udviklingen 

 

 

 

 

 

Ingen nyheder fra formanden 

 

 

Problemet tages op med A.m.b.a. 

 

 

 

Der er stadig ingen kontakt med Codan, 

vi vil evt. indhente tilbud fra Pantanius på 

både, og andet selskab på resten.  

 
Thomas har dog d. 13-12-2012 kontaktet DS ( Dan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

Bent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

 

Bent / 

Thomas 

 

 

 

 

 

Tages op 

på næste 

møde 

 

 

 

 

 

 

13-12-2012 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A.m.b.a. 

møde i jan. 

2013 

 

Primo 2013 
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4. Sejlklubvisioner / 

årshjul 

 

 

 

 

 

 

5. Vind i sejlene 

projekt 

 

 

 

 

 

 

 

6. Afhentning af stole 

hos Sydbank Slagelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Evt. 

 

 

 

 

Ipsen ) og fået DS ind i denne sag. DS kontakter 

Bent for yderligere oplysninger. 

 

 

Dette arbejde har desværre stået stille, 

pga. manglende tid hos bestyrelsen. 

Thomas tager kontakt til Kristian, således 

at vi kommer i gang igen 

 

 

 

Bestyrelsen ønsker at beslutningen 

overdrages til udvalgene i Sejlerskolen og 

kapsejlads. Bestyrelsen kunne ikke lige se 

hvad vi får ud af dette projekt, men ser 

positivt på det, hvis det viser sig, at tilføje 

værdi for vore medlemmer  

 

 

 

Stolene bliver afhentet lørdag kl. 10.00, 

og de nuværende stole bliver flyttet til 

Sømandshvile samme dag. Der lejes en 

lukket transport for dette, hos IKE 

 

 

Der var også et ønske om etablering at et 

” hygge” hjørne med mere magelige 

møbler. Bent undersøger om der er 

muligheder for dette 

 

 

Der blev snakket om løst og fast, men 

ingen beslutninger. 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

 

 

 

 

Lars / 

Kristen 

 

 

 

 

 

 

 

Kasper / 

Thomas / 

Frits 

 

 

 

Bent 

 

 

 

 

 

 

 

Ultimo jan 

2013 

 

 

 

 

 

 

Januar 

2013 

 

 

 

 

 

 

15-12-2012 

kl. 10.00 

 
 


